
Protokoll styremøte i Sjursnes Utviklingslag. 
Tirsdag 27. Oktober 2020 kl. 19.00 på Sjursnes skole. 
 

Til stede: Roar, Inge, Raymond, Steinar, Jens og Torgeir 

 

 

Leder for samisk språksenter, Gaisi, John Niklas Labba, som hadde invitert seg selv for å 

informere om samisk språksenter kunne ikke komme denne gangen heller. 

 

Saksliste: 

 

Godkjenning av innkalling og saksliste. 

Godkjenning av protokoll fra styremøte 24.9.2020. 

 

Sak 13/20: Infoskiltene er ferdige. Bare plasseringa som gjenstår. 

Vi må avtale med Joker hvor vi kan plassere tavla ved butikken. Tavla i Nakkedalen får vi 

sette opp til våren. Får vi ikke svar på søknaden så setter vi den bare opp likevel? 

Raymond får sjekke med Fagtrykk om tavlene er laget for å stå ute eller om vi må legge 

plexiglass e.l. foran. Snekring av ramme og bakvegg får vi ta i løpet av vinteren. 

 

Sak 14/20: Mobildekning i Nakkedalen. Fortsatt ikke noe endelig svar. 

Varaordfører lover å ta saken videre i løpet av dagen. Roar maser på svar hvis vi ikke hører 

noe mer. 

  

Sak 15/20: Referatsaker: 

 

• Hovedstyret for Utviklingslagene: Utbetaling av restmidler for 2019 

 

 

Eventuelt. 

• Vi bør skrive til samferdselsavdelinga i fylket for å ta opp de manglene som er på 

vegen. Humpen på Bergenes og flere innover mot Stordalen. Vegen over Nakkedalen 

er spesielt ille i Vallasbakken. Torgeir skriver brev til neste møte. 

• Bruene over Lavangselva. Vi kan starte dugnad for å få skifta de bærebjelkene som er 

knekt. Yngve Johnsen har sagt seg villig til å sponse nytt dekke til bruene. 

• Til neste møte ber vi Anbjørn om å redegjøre for økonomien i laget. 

• Vannanlegg på kirkegården fungerer ikke. Det samme er tilfelle med belysning av 

kirka. Torgeir skriver brev til kirkelig fellesråd ang. dette. 


